
Verslag jaarvergadering over 2023 

Jaarvergadering Stichting “Ons Dorpshuis” op maandag 27 maart 2024 

Opening, 
Henk Mulder, voorzitter, opent de vergadering en heet de gebruikersgroep, de vrijwilligers,  
vrienden en overige belangstellenden van harte welkom. 
Gerrit Bazuin van de vrijwilligersgroep heeft zich afgemeld.  

Notulen vorige jaarvergadering (27 maart 2023) 
Toelichting op de notulen door Patricia. De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd. 
Bianca neemt de ideeën uitwisseling door. 

Jaarverslag 2023 
Bianca geeft een korte weergave van het jaarverslag door enkele passage voor te lezen. 

• Gea Aling heeft als vrijwilliger afscheid genomen. Gea zorgde voor de PR, Facebook en 
Website voor “Ons Dorpshuis”. Gea is bedankt voor haar inzet met een bloemetje, 
cadeaubon en een fles wijn met het Dorpshuis logo op het etiket. 

• Er is een bestuurswijziging geweest, zie punt samenstelling bestuur. 
• Om de vrijwilligers te bedanken is er een vrijwilligersavond georganiseerd. Onder het 

genot van een hapje en een drankje werden er leuke hilarische spelletjes gespeeld. 
• De voorstellingen: 

- Studenten Cabaret, lachen, gieren en brullen 
- Waark: Staait ’n Bisschop Veur Stad, theatervoorstelling in het Gronings.  
- Erwin de Vries, grappen en grollen, humoristische liedjes in het Gronings 
- Arie Vuyk, taalgrapjes en verhalen in hilarische stukjes 
- Popkoor Nice An’loose en Andrew Sisters, geslaagde sfeervolle muzikale avond 
- Kerstmarkt, was dit jaar ruimer opgezet dan in 2022 

• Wat gebeurt er nog meer: 
- Klaverjassen georganiseerd door Sjaak Mes 
- Muziekavonden georganiseerd door de Sportsbar 
- Donateursconcert d’Anner Zangoelen 
- Toneelvereniging ADVENDO 
- Kleintje Annermarkt georganiseerd door de Historische vereniging  
- De namen van de gebruikers van de diversen zalen worden benoemd. 

 
Financieel verslag: 
Klaas geeft een toelichting op het financieel jaarverslag. 
Opbrengsten, kosten en balans: 

• Wij hebben veel nieuw vrienden mogen verwelkomen. Dit komt mede door de huis aan 
huis folder die het bestuur heeft rondgebracht in Annen. 

• De Corona jaren zijn voorbij en hierdoor konden wij dit jaar meer bezoekers ontvangen bij 
de voorstellingen. Dit is goed te zien bij de opbrengst kaartverkoop. 

• De reclame opbrengsten zijn lager geworden. Het televisiescherm in de centrale hal en 
zaal 2 functioneren niet meer, dit komt door hard- en software. Het bestuur heeft 
besloten om alleen de sponsors te vermelden in de nieuwsbrief en op de website van 
“Ons Dorpshuis”.  De sponsoren zijn allemaal benaderd met de vraag voor sponsoring 
voor het jaar 2023 en de reden waarom de sponsoring alleen in nieuwsbrief en op de 
website zal worden geplaatst. Niet elke sponsor spreekt dit aan en heeft hierom kennis 
gegeven te willen stoppen met sponsoring. 
 
 



• Groot onderhoud aan Dorpshuis wordt voor 70% door de gemeente betaald en het 
Dorpshuis betaald 30%.  

• Klein negatief bedrag betreft gas/water/elektra. 
• In 2025 bestaat “Ons Dorpshuis” 100 jaar. Om dit te vieren zullen de vloeren in zaal 1, 2 

en de hal worden vervangen, er komt andere raambekleding en de muren worden 
voorzien van een andere kleur. 

• Op de rekening staat een mooi bedrag. Dit komt mede doordat er veel klusjes door onze 
vrijwilligers worden opgepakt.  

 
Kascommissie en verkiezing: 
Hans Brandts Buys en Ina Kirchoff hebben de boeken gecontroleerd en vonden geen fouten, 
alles zag er zowel op papier als digitaal keurig uit. Ze verlenen hierbij de penningmeester 
decharge. 
Hans Brandts Buys wordt bedankt voor zijn controle van de afgelopen 2 jaar en Ina blijft nog een 
jaartje in de kascommissie zitten.  
Gerard Kooij is bereid gevonden om volgend jaar zitting te nemen in de kascommissie. 
 
Samenstelling bestuur: 
Het bestuur is gewijzigd in 2023. Roelf Weijer heeft tussentijds besloten om alleen vrijwilliger te 
zijn op de dinsdagmiddag. Omdat de functie van PR, Facebook en website nog niet was ingevuld 
heeft er een wijziging plaats gevonden in het bestuur. 
Bianca Klinkhamer heeft aangeven graag de PR, Facebook en website te willen verzorgen. 
Patricia Dijkema is in juni aangesteld als secretaris. 
Jan Hoenderken is in november aangesteld voor de facilitaire zaken. 
Hiermee is het bestuur weer voltallig. 
Van het bestuur zijn Henk Mulder en Bianca Klinkhamer aftredend en herkiesbaar. 
Ze geven beide aan een termijn te willen voortzetten en worden herkozen. 
 
Bedrijfsplan: 
Naar aanleiding van de jaarvergadering van 2022, waarin een aantal vragen werden gesteld over 
de doelstelling van “Ons Dorphuis”, is er een nieuw bedrijfsplan opgezet. 
D.m.v. sheets verteld Jan Hoenderken over het bedrijfsplan.  
Hierop worden er een aantal vragen vanuit de zaal gesteld: 

- Sheet: Wie en wat hebben we nodig om onze doelen te bereiken? Mensen en 
middelen. 

                        Vraag: Hoe gaan jullie dit organiseren?  
                        Antwoord: Wij gaan in overleg met de nieuwe pachter en gebruikers van  
                                               “Ons Dorphuis”. Na de zomervakantie wordt dit verder opgepakt.  

- Vraag: Wat moet je doen als horeca vrijwilligers? 
- Antwoord: De horeca draait 6 a 7 dagen per week. In overleg met de nieuwe pachters 

gaan wij kijken wat de mogelijkheden zijn om hen te ondersteunen. 
- Vraag: Wie zijn de beheerders van de sporthal? 

Antwoord: De gemeente beheerd de sporthal     
- Vraag: Is de bezetting hoog?    
- Antwoord: De zalen zijn goed bezet. Zaal 4 is minder bezet. Deze ruimte gaat het 

bestuur iets veranderen zodat het aantrekkelijker wordt voor cursussen en 
vergaderingen.       

- Vraag:  Wordt de zaal ook verhuurt aan familiedagen? 
Antwoord: Zeker, de catering moet dan wel vanuit de Sportsbar geregeld worden.     

- Vraag: Zijn filmavonden ook interessant, zoals een bioscoopavond en filmmarathon? 
Antwoord:  Goed idee, de voorstellingscommissie gaat hiermee aan de slag.    



 
 

 
Pachter 
Zoals bekend stoppen Harry en Yvonne Klinkhamer met het pachten van de Sportsbar. 
Het bestuur is de afgelopen maanden op zoek gegaan naar een nieuwe pachter. 
Wij kunnen met trots vertellen dat dit is gelukt.  
De nieuwe pachters zijn Joop en Hetta van Gogh. Ze zijn enthousiast en hebben er veel zin in om 
de Sportbar over te nemen. 
 
Dorpshuis 100 jaar 
Anneke verteld trots dat het dorpshuis op 25 oktober 2025 100 jaar bestaat. Dit willen wij niet 
stilletjes voorbij laten gaan. Er is een commissie samengesteld, bestaande uit Tineke Zwiers, 
Truus Hoenderken, Anneke Greving, Bianca Klinkhamer en Patricia Dijkema. 
Deze commissie is op dit moment bezig om een mooi programma samen te stellen voor dit 
heugelijke feit. Er zal o.a. een receptie zijn, een avond voor de gebruikers en een leuke 
voorstelling. Als cadeau voor het dorpshuis zullen de vloeren in zaal 1, 2 en de hal worden 
vervangen, er komt andere raambekleding en de muren worden voorzien van een nieuw kleur. 
Noteer alvast het weekend van 24 en 25 oktober 2025 in je agenda. 
  
Seizoenprestatie 2024/2025 
Anneke Greving, Truus Hoenderken en Tineke Zwiers hebben weer een programma (onder 
voorbehoud)  samengesteld voor 2024-2025. 
Een kleine toelichting op het voorlopige programma: 
 
2024: 
13 januari                            : studentencabaret 
9 februari                             : Beatbrokers, afscheidsconcert 
22 en 23 maart                  : donateursconcert D’ Annerzangoelen 
6 april                                    : pub quiz 
21 september                    : Erwin de Vries 
19 oktober                           : Zigeuner orkest Cserobogar  
26 oktober                           : Kleintje Annermarkt door de Historische vereniging  
29 en 30 november         : ADVENDO 
7 december                        : Kerstmarkt 
13 december                     : Kerstconcert Dorpshuis m.m.v. Drenthina 
 
2025: 
11 januari                            : studentencabaret 
Februari                               : Filmmarathon 
Maart                                    : Annerzangoelen 
12 april                                 : Gewoon Aans 
28 en 29 November        : ADVENDO  
 
Elke 1e vrijdag van de maand Klaverjassen  
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Rondvraag 

- Hans Brandts Buys: kunnen er een ongeveer 30 stoelen worden vervangen? Er zitten 
een aantal niet goed/lekker. Bestuur gaat dit bespreken. 

- Tineke Zwiers: Tip voor meer publiek bij jaarvergadering: meer publiciteit op sociaal 
media. 

                        Jaarvergadering is gepubliceerd op de website, nieuwsbrief en Facebook.   
 
 
Er volgt een filmopname van de Oostermoeroptocht 1994, verzorgt door Johannes Dijkema. 
 
Henk Mulder bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en sluit om 21.30 uur de vergadering. 


